
 
Interpellation ställd till Caroline Elfors kommunstyrelsens ordförande 2024 02 20 
 

Möjlighet till lunch för daglig verksamhet på Träffen 
 
Tidigare under hösten ställde jag frågor om vilka som fick äta på träffen, och jag ställde även frågor 
om möjlighet till kortbetalning något som åtgärdades strax efter, och gästerna till restaurangen fick 
möjlighet att börja betala med kort. Något som för mig kändes bra och positivt att vi kunde kroka 
arm på vår önskan från Socialdemokraterna. 
 
Dock så undrar jag fortfarande om de som går på daglig verksamhet? När förra majoriteten där vi 
socialdemokrater ingick, beslutade att bygga Träffen, och även senare när vi tog kostnaden för 
lunchpriser så var intensionen att daglig verksamhet skulle kunna äta på träffen. Dels för att de 
egentligen redan idag får sin mat från samma kök, och dels för att de på en social nivå kan behöva 
träna på att få gå på en restaurang för att de ska kunna bli mer självgående samhällsmedborgare. 
Något som jag även tänker skulle kunna gynna restaurangbranschen i framtiden här i Lekeberg, men 
framför allt dess människors sociala liv skulle kunna berikas mer. För vad jag har förstått så får de 
fortfarande inte äta på restaurangen.  
 
Jag undrar därför nu 
 

- Vad är Moderaternas syn gällande möjligheten för dessa individer att få äta på Träffen? 
 

- Kommer daglig verksamhet att få börja äta på Träffen med Moderaterna som styrande parti i 
kommunen? 
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